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Vragen van het lid Özütok (GroenLinks) aan de Minister van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties over het bericht «Acht gemeenten accepteren 
alleen nog pinbetalingen» (ingezonden 8 maart 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Acht gemeenten accepteren alleen nog pinbetalingen»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat contant geld een wettig betaalmiddel is en in principe 
geaccepteerd dient te worden? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Zijn gemeenten verplicht om wettige betaalmiddelen te accepteren? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de kritiek van de Nationale ombudsman en De Nederlandsche Bank 
op het feit dat burgers in sommige gemeenten niet contant kunnen betalen? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Wat kunnen burgers die, om het even welke reden, alleen met contant geld 
willen betalen bij gemeenten doen wanneer gemeenten geen contant geld 
accepteren? 

Vraag 6
Bent u bereid om met de VNG en de betreffende gemeenten in gesprek te 
gaan over het feit dat contant geld een wettig betaalmiddel is en burgers in 
principe keuzevrijheid zouden moeten hebben om zelf te bepalen welk wettig 
betaalmiddel zij willen gebruiken? Zo nee, waarom niet? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid Van 
der Molen (CDA), ingezonden 8 maart 2018 (vraagnummer 2018Z04055).

1 https://www.volkskrant.nl/economie/ook-gemeenten-hebben-liever-dat-u-pint-contant-betalen-
is-niet-langer-wenselijk~a4578416/
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